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С данным фактором тесно переплетается и гидродинамическая обста-
новка. Орскому Зауралью свойственны минимальные амплитуды между 
уровнями среза эндогенных ореолов (рудных тел) и базисами эрозии.  
Как следствие, экзогенные ореолы близки по местоположению к проекции 
на дневную поверхность эндогенных ореолов. Смещения по горизонту  
не превышает 10n м. Для Орского Урала указание амплитуды достигают 
100n м, где формируются потоки и оторванные ореолы, удаленные от мест 
возникновения на 1000n м. 
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Abstract: The paper considers halos of environmentally hazardous 

chemical elements, which are formed in the conjugated chain of natural 
environments: bedrock – weathering crusts, mesocenozoic sediments – soil 
cover and binding natural waters, which are also the main agent of the 
formation of halos. The main ligands and the retainers of the chemical 
elements are shown. The stocks of chemical elements accumulated in natural 
environments are given. The factors determining the extent of exogenous 
halo-formation, including tectonic processes, hydrodynamic environment, 
etc., are described. 
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